
Výročná správa za rok 2013 

o činnosti Rady školy pri Základnej škole s materskou školou vo Svätom Antone č. 47 

 

Rada školy v hodnotenom období pracovala v nasledovnom zložení: 

 Za zriaďovateľa:  

Miloš Meliš – predseda RŠ 

Jozef Baranyai 

Mariana Hiklová 

Michaela Kondeková 

 Za rodičov: 

Ing. Štefan Šulek rodičia za ZŠ 

Martina Beláková rodičia za ZŠ 

Eva Buzalková – rodičia za ZŠ - podpredseda RŠ 

Veronika Miertušová – rodičia za MŠ 

 Za pedagogických zamestnancov školy: 

Mgr. Erika Ivaničová – ZŠ 

Martina Húsková – MŠ 

 Za nepedagogických zamestnancov školy: 

Mária Juhásová 

 

 

V roku 2013 sa uskutočnilo 5 zasadnutí rady školy. 

 

Dňa 20.02.2013 sa uskutočnilo prvé zasadnutie, na ktorom boli prerokované nasledovné 

body: 

1. Plán zasadnutí RŠ na rok 2013 

2. Schválenie Dodatku v školskom poriadku MŠ 

3. Čestný názov školy, bulharská návšteva v našej obci 

4. Informácia o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za 1.polrok 2012/2013 

5. Oboznámenie členov RŠ o rozpočte školy  

6. Vyhodnotenie zápisu žiakov do prvého ročníka na šk. rok 2013/2014 

 

Rada školy sa dohodla na nasledujúcich termínoch zasadnutí v roku 2013: 

20.02.2013,12.06.2013,25.09.2013,04.12.2013 

Pani Valachová, zástupkyňa pre MŠ predniesla RŠ návrh na doplnenie školského poriadku 

MŠ o nasledovné body: predĺženie prevádzky MŠ v stredu do 17,00 hodiny a o úpravu 

podmienok obmedzenia prevádzky z dôvodu ochorenia. Tento návrh bol RŠ schválený. 

Na zasadnutie prijal pozvanie riaditeľ Múzea vo Svätom Antone Ing. Marián Číž. Podal 

členom RŠ bližšie informácie o Ferdinandovi Coburgovi a zdôvodnil, aké by boli výhody, 

keby našej škole bol udelený čestný názov školy práve po ňom. Pán riaditeľ zároveň 

poďakoval škole za doterajšiu spoluprácu. Pani riaditeľka pri tomto bode programu 



informovala členov, že 23.03.20103 navštívi našu školu Súkromná základná škola 

a Gymnázium Christa Boteva z Bratislavy. Všetkých členov RŠ pozvala na program, ktorý pri 

tejto príležitosti pripravujú. 

Mgr. Ingrid Kosmeľová, riaditeľka ZŠsMŠ podala informáciu o výchovno-vzdelávacích 

výsledkoch za 1. polrok 2012/2013.  

Mgr. Ladislav Labuda informoval členov RŠ o rozpočte školy.  

Vyhodnotenie zápisu žiakov do prvého ročníka na šk. rok 2013/2014: Zapísaných je 10 

žiakov 

V diskusii pán Baranyai podal informácie o vytvorení komunitného centra v rómskej osade, 

čo by malo prispieť k lepšej dochádzke detí z rómskej osady a vytvoreniu sociálnych 

návykov. Ďalej predniesol zámer prestrešenia plochy pred školou a vytvorenia telocvične. 

Členovia sa informovali o možnosti predaja baleného pečiva v bufete. Pani riaditeľka 

prisľúbila, že urobí prieskum v okolitých pekárňach. 

 

Druhé zasadnutie sa konalo 19. 06. 2013 s nasledovným programom:  

1. Oboznámenie s výsledkami Monitoru 9 a rozmiestnenie žiakov na stredné školy 

2. Informácie o aktuálnom stave plánovanej rekonštrukcie školy 

3. Prednesenie výročnej správy za rok 2012 

 

Pani Ivaničová oboznámila členov RŠ o výsledkoch Monitoru 9.  

Pán Baranyai informoval členov RŠ o plánovanej rekonštrukcii školy a škôlky. Na školy 

získala obec finančné prostriedky vo výške 70 000 € a na rekonštrukciu MŠ odsúhlasilo 

obecné zastupiteľstvo prostriedky vo výške 100 000 €. 

RŠ dala súhlasné stanovisko k otvoreniu samostatného prvého ročníka a k zachovaniu 

samostatného druhého ročníka. 

Pán Meliš podal informáciu o vypracovaní výročnej správy o činnosti Rady školy pri ZŠsMŠ 

vo Svätom Antone za rok 2012. Uvedené výročná správa bude zverejnená na internetovej 

stránke obci. 

V diskusii sa pán Baranyai informoval o faktúrach za notebooky a projektory od firmy Magic, 

ktoré sú zverejnené na internetovej stránke. Na zasadnutí RŠ nebol nikto, kto by danú situáciu 

vysvetlil. 

 

Tretie zasadnutie sa konalo 2. septembra 2013 s nasledovným programom: 

1. Informácia o pracovnom pláne MŠ a školskom poriadku na šk. r. 2013/2014 

2. Zhodnotenie výsledkov ZŠ za školský rok 2012/2013 

3. Nový školský rok 2013/2014 

4. Informácia o učebnom pláne ZŠ a školský poriadok ZŠ na šk. rok 2013/2014 

5. Informácia o možnosti venovať ZŠ s MŠ 2% dane 

6. Diskusia 

 

Informácia o pracovnom pláne MŠ a školskom poriadku MŠ na šk. rok 2013/2014 podala 

zástupkyňa pre MŠ p. Valachová. Informovala o krúžkovej činnosti v materskej škole. 

Školský priadok na rok 2013/2014 zostáva bez zmien, rovnaký ako minulý rok. 



Pani riaditeľka Kosmeľová v rámci zhodnotenia výsledkov ZŠ za školský rok 2012/2013 

skonštatovala, že len jedno dieťa opakuje 1. ročník, ostatné je v poriadku. 

Predstavila nové pani učiteľky. Informovala o zapojení školy do projektu Zelená škola. 

Plánujú zakúpiť kompostovisko, ktoré prispeje k ušetreniu výdavkov na komunálny odpad. 

V škôlke pripravujú nové ihrisko. 

Do školského poriadku doplnila dva body: 

1. počas práce s počítačom na vyučovacích hodinách je zakázané navštevovať sociálne siete 

2. ako postupovať, keď učiteľ nájde u žiaka vši. 

RŠ schválila školský poriadok s doplnenými bodmi jednohlasne. 

Pani riaditeľka informovala RŠ, že vybavuje všetko potrebné, aby škola mohla prijímať 2% 

z dane. Požiadala všetkých ktorí môžu, aby darovali 2% z dane našej škole. 

Ďalej oznámila, že dňa 4.11.2013 je naša škola pozvaná na oslavu bulharskej školy 

v Bratislave. 

 

Štvrté zasadnutie sa konalo 13. novembra 2013 s nasledovným programom: 

1. Informácia o situácii v ZŠ, MŠ a školskej jedálni 

2. Diskusia 

 

RŠ na svojom zasadnutí určila problémy na škole, ktoré treba v krátkom čase vyriešiť, a to:  

1. situácia so zástupcom 

2. zabezpečenie zverejňovania zmlúv, faktúr a objednávok – požiadať hlavnú kontrolórku 

obce, aby bola urobená náprava v zverejňovaní zmlúv, faktúr a objednávok. 

3. situácia v školskej jedálni 

 

RŠ určila termín ďalšieho zasadnutia v pondelok 18.11.2013, na ktoré bude pozvaná 

riaditeľka školy, vedúca školskej jedálne a zástupcovia pedagogického zboru. Na zasadnutí sa 

určí termín vyriešenia vyššie uvedených problémov. 

 

Piate zasadnutie sa konalo 18. novembra 2013 s nasledovným programom: 

1. riešenie aktuálnych problémov ZŠ a školskej jedálne a určenie termínu ich vyriešenia 

 

Predseda RŠ oboznámil prítomných, že pani riaditeľke bola doručená zápisnica 

z predchádzajúceho zasadnutia, v ktorej boli uvedené problémy, ktoré požaduje RŠ vyriešiť. 

Pani riaditeľka uviedla, že došlo k náprave a faktúry sú už zverejňované. Pán Baranyai 

informoval o sťažnostiach od rodičov detí, ktoré sa stravujú v školskej jedálni. Požadoval od 

pani riaditeľky návrh riešenia, aby jedáleň fungovala tak, aby sťažnosti neboli. Pani Hôrová 

uviedla, že jej funkcia je kumulovaná a z tohto dôvodu nestíha všetko načas tak ako má. 

Požiadala o jej rozdelenie na vedenie účtovníctva a vedúcu školskej jedálne. Riaditeľka jej 

dala na výber, ktorú funkcie chce robiť. Vybrala si účtovníctvo. Na pozíciu vedúcej školskej 

jedálne sa vypíše výberové konanie. Termín do 1.12.2013 

RŠ odporučila pani riaditeľke, aby poverila počas PN zástupcu školy jeho zastupovaním 

niektorú z učiteliek. Pani riaditeľka prisľúbila, že ráno osloví učiteľský zbor a zistí, kto bude 

ochotný zastupovanie prijať. Termín do 22.11.2013. 

 



 

Zo všetkých zasadnutí rady školy sú vyhotovené zápisnice a výročná správa za rok 2013 je 

pre verejnosť prístupná na internetovej stránke školy. 

 

  

 

Všetkým členom rady školy vyjadrujem úprimnú vďaku za spoluprácu v uplynulom školskom 

roku. 

 

  

 

  

 

Vo Svätom Antone dňa 28.2.2014                                  

 

 

 

 


